



# 6DAYS 5 NIGHTS - NEW ZEALAND SOUTHERN SPLENDOUR TOUR GROUND ARRANGEMENT | (T/C: GA-NZSST) SEAT IN COACH | UPDATED: 20DEC2021



## DAY 1 - ARRIVE CHRISTCHURCH

On arrival, you will meet and transferred, to your accommodation

Christchurch is set between the deep blue Pacific Ocean and the mighty snow-capped Southern Alps. This is a vibrant, ever-changing city with inner city parks and gardens delightfully interwoven by the meandering Avon River. Overnight: Christchurch. 抵达后,您将集合并转移到您的酒店,基督城位于深蓝色的太平洋和白雪皑皑的南阿尔卑斯山之间。这是一座充满活力、不断变化的城市,内城公园和花园与蜿蜒的雅芳河交织在一起,令人愉悦。住宿:基督城. (Optional Tour: RM 115 p/pax-Punting on the Avon River -Duration 30 minute approx.)

#### DAY 2 - CHRISTCHURCH-TEKAPO-QUEENSTOWN-Breakfast

Depart across the Canterbury Plains, a fertile patchwork made with every shade of green, to a scenic wonderland with golden tussocks, snow-capped mountains and turquoise lakes. At Lake Tekapo the solitary 'Church of the Good Shepherd' takes pride of place against the backdrop of a vivid blue glacier-fed lake. Continuing south, hug the shores of beautiful Lake Pukaki and through the historic Central Otago region to Queenstown. Overnight: Queenstown.

Christchurch - Queenstown: 483km (approx. 6hrs, 10mins)

抵达后,您将集合并转移到您的酒店,基督城位于深蓝色的太平洋和白雪皑皑的南阿尔卑斯山之间。这是一座充满活力、不断变化的城市,内城公园和花园与 蜿蜒的雅芳河交织在一起,令人愉悦。住宿:基督城

穿过坎特伯雷平原,这是一片由各种绿色组成的肥沃拼布,前往拥有金色草丛、雪山和碧绿湖泊的风景仙境。在特卡波湖,一座色彩鲜艳的蓝色冰川湖中的"好 牧羊人教堂"。继续向南,拥抱美丽的普卡基湖岸边,穿过历史悠久的中奥塔哥地区到达皇后镇。过夜:皇后镇.

#### DAY 3 - QUEENSTOWN-MILFORD-QUEESTOWN-Breakfast

waterfalls and water-sculpted rocks. Venture into Milford Sound, a New Zealand treasure carved by ice age glaciers and famously described as the eighth wonder of the world. After a big day out, reflect on memories of a lifetime on your return to Queenstown. Overnight: Queenstown

皇后镇 - 米尔福德峡湾 - 皇后镇

峡湾是世界上最后的大荒野之一。今天令人惊叹的旅程将带您经过镜湖、壮观的瀑布和水雕岩石。探索米尔福德峡湾,这是新西兰的宝藏,由冰河时代的冰川 雕刻而成,被誉为世界第八大奇迹。在度过重要的一天之后,回想一下您返回皇后镇时一生的回忆。过夜:皇后镇.

#### DAY 4 - QUEENSTOWN -Breakfast

Magnificent vistas and majestic mountains dominate this compact alpine resort town and with such an expansive natural physical environment it is not surprising that Queenstown has been described as the Adventure Capital of the World. Today is a free day to add some of the endless optional activities on offer. Overnight: Queenstown.

壮丽的景色和雄伟的山脉主宰着这个紧凑的高山度假小镇,拥有如此广阔的自然物理环境,皇后镇被描述为世界冒险之都也就不足为奇了。 今天是免费的一天,可以添加一些无休止的可选活动。过夜:皇后镇.



# DAY 5 - QUEENSTOWN – AORAKI MT COOK – CHRISTCHURCH – Breakfast

After breakfast. Return north through picturesque sheep farming country to Aoraki Mt Cook National Park. Embrace the dramatic vast landscape of a rugged land of ice and rock that showcases multiple giant peaks including New Zealand's highest mountain. Then, heading east, you'll witness the return of the braided rivers and familiar plains that signal your arrival into Christchurch. Overnight: Christchurch. Queenstown - Aoraki Mt Cook - Christchurch: 572km (approx. 7hrs,10mins)

返回北部,穿过风景如画的养羊场,到达奥拉基库克山国家公园。拥抱崎岖的冰岩土地的壮观广阔景观,展示多个巨大的山峰,包括新西兰最高的山峰。 然后,向东行驶,您将目睹辫状河流和熟悉的平原的回归,这标志着您抵达基督城。住宿:基督城.

## DAY 6 - DEPARURE CHRISTCHRCH

Transfer to Airport for your flight home. 送往机场搭乘航班回国

\*Sequence of itinerary subject to local arrangement

# Travelling Period: Valid September 2022

SEAT IN COACH			
HOTEL	STANDARD	SUPERIOR	FIRST CLASS
SINGLE	RM 7888	RM 8358	RM 9668
TWIN	RM 5318	RM 5488	RM 6198
TRIPLE	RM 4888	RM 5208	RM 5848
HOTEL	Ibis Christchurch /similar	Rydges Latimer Christchurch /similar	Crowne Plaza Christchurch/similar
HOTEL	Holiday Inn Queenstown/similar	Copthorne hotel and resort lakefront Queenstown/similar	Hilton Queenstown/similar

## **Tour Highlight Include**

Exclusive Arrival Transfer with shared Seat-in-Coach Transfers throughout Tour

1) 02 Nights Christchurch- 03 Queenstown accommodation.

2) Milford Cruise with lunch (1.30 hours)

3) Daily Breakfast

# **Remarks:**

- 1) Prices are quoted **per person in Ringgit Malaysia** (MYR) & subject to change without prior notice.
- 2) Above ground arrangement (GA) only valid for Auckland Airport (AKL) arrive / departure.
- 3) No visa requirement.
- 4) English Speaking coach captain provided for SIC tour. (Recommend tipping NZD 5/pax/day).
- 5) No tour guide/tour escort provided during day tour.
- 6) Non-refundable deposit of RM 500/pax upon booking confirmation.
- 7) Note: SGL = Single Room, TWN=Twin Room Sharing, TRP=Triple Room Sharing.
- 8) Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
- 9) Peak Season surcharge / date Subject to change without prior notice.
- 10) Any special event's surcharge / block out date TBA upon booking confirmation.
- 11) Optional tour subject to change and please refer to op.
- 12) Children: Under 12 years old share room No bed with parents 50% of adult fare.
- 13) Cancellation: within 14 days of arrival will incur loss of deposit,7 days of arrival will incur a 100% charge.
- 14) Peak Season Surcharge: TBA upon booking confirmation



